



TEAMSTERS QUÉBEC LOCAL 106



Affilié / La fraternité internationale des Teamsters
Affiliated / International Brotherhood of Teamsters

AVIS À TOUS LES MEMBRES SYNDIQUÉS DE TEAMSTERS QUÉBEC, LOCAL 106

Chers membres,

Nous vous transmettons ci-joint l'avis de soumission du plan d'action du Local 106, le tout, conformément aux procédures établies pour les Élections de l'International Brotherhood of Teamsters, lesquelles se tiendront en juin 2026.

Ainsi, le présent avis doit être affiché, sur tous les tableaux d'affichage, à l'intention de tous les membres syndiqués, pour leur information.

Veuillez noter que le présent affichage doit être maintenu sur les tableaux d'affichage jusqu'à ce que le Résumé du Plan d'action vous soit envoyé par votre Local 106 relativement aux Élections de l'International Brotherhood of Teamsters.

POUR AFFICHER

SYNDICALEMENT VÔTRE,

ALAIN MICHAUD
Secrétaire-trésorier

AM/sp
Montréal, 22 septembre 2025

NOTICE TO ALL UNIONIZED MEMBERS OF TEAMSTERS QUEBEC LOCAL 106

Dear members,

We hereby forward you a copy of the notice of Local 106 Union Plan, in compliance to the procedure established for the International Brotherhood of Teamsters' Elections which will be held in June 2026.

The present notice must be posted on all bulletin board, to the intention of all unionized members for their information.

Please take note that the present notice must remain posted on bulletin boards until we forward you the Plan Summary relatively to the said International Brotherhood of Teamsters' Elections.

POSTED

FRATERNALLY YOURS,

ALAIN MICHAUD
Secretary-Treasurer

AM/sp
Montreal, September 22, 2025